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Obiectul întrebării: Edificarea și pregătirea firmelor comerciale 

pentru aplicarea Ordonanței 23/2017 privind plata defalcată a TVA

Domnule Ministru

În data de 22 septembrie 2017 s-a desfășurat la Piatra Neamț o 
dezbatere cu foarte multi oameni de afaceri și antreprenori din această zonă. 
Participanții s-au arătat interesați și au apreciat măsurile Guvernului, privind 
relaxarea fiscală, precum și cele care privesc onorarea obligațiilor de plată 
ale firmelor comerciale către stat. Între altele, s-a insistat asupra faptului că 
firmele nu sunt pe deplin edificate și pregătite să aplice Ordonanța 
Guvernului 23/2017 privind plata defalcată a TVA (începând cu 1 
ianuarie 2018). Pe această temă se dorește continuarea discuțiilor cu 
dumneavoastra domnule ministru, avand in vedere ca astazi 10 oct. 2017, in 
sedinta plenului senatului legea a fost retrimisa la comisia pentru buget 
finante , unde sunteti asteptat pentru clarificarea mai multor necunoscute in 
implementarea mecanismului platilor defalcate de TVA.

Cu respect astept raspunsul dvs.in scris la Senatul Romaniei.
Va multumesc!

Senator,
Emilia Arcan
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